



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

28 June 2017

Notice House Rules for KBGC Lawn Bowling Greens

This 'Notice' serves to inform KBGC Members of **AMENDED** 'House Rules' governing KBGC Lawn Bowling Greens as formally Minuted at the General Committee Meeting held on Friday, 23rd June 2017.

1) **All Club 'In-House' Games/Competitions**

- If a Green has been assigned for 'In-House' games/competitions, all participating players are prohibited from practising on the Green on the day of the games/competitions.
- The Bowls Convenor/Assistant Bowls Convenor will conduct an investigation into any violation(s). If confirmed, the violator(s) may face disqualification from the games/competitions or other penalty.
- Any violation(s) will be reported to the General Committee who may direct that a 'Written Warning' be issued to the violator(s).

2) **All Bowling Events Organised by the Hong Kong Lawn Bowls Association (HKLBA)**

- KBGC Members playing for opposition teams are prohibited from either practising or competing on the Green concerned within **SIX** days of scheduled HKLBA games/competitions.
- The Bowls Convenor/Assistant Bowls Convenor will conduct an investigation into any violation(s). If confirmed, the violator(s) may face disqualification from the games/competitions or other penalty.
- Should there be repeated violation(s) to the foregoing House Rules, the General Committee/Bowls Convenor will have the right to 'Temporarily Suspend' the violator(s) from use of the Club's Lawn Bowling Greens for a determinate period.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Alfred Pang'.

PANG Chu Lam, Alfred
Bowls Convenor



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

通告 草地滾球場地使用守則

謹此通告各位會員，執委會於 2017 年 6 月 23 日（星期五）舉行的會議正式對草地滾球場地使用守則作出修訂及納入會議紀錄內。

1) 所有本會會內的賽事

- 本會草地滾球場如果被編排用作會賽/比賽場地，有關參賽雙方球員均不能在會賽/比賽當天使用該草場進行練習。
- 滾球事務委員/助理滾球事務委員會調查違規事件，經查證後，違規球員會被取消該項賽事的參賽資格或被執行其他處罰。
- 任何違規事件將會向執行委員會作出申報，由執行委員會向違規球員發出書面警告。

2) 所有香港草地滾球總會舉辦的賽事

- 本會會員如非代表本會出賽草地滾球聯賽的球員，在比賽當日及比賽前 6 天，不能在已被編排香港草地滾球總會比賽的草場上練習或作其他比賽。
- 滾球事務委員及助理滾球事務委員會調查事件及向執行委員會申報，由執行委員會向違規者發出書面警告。
- 如違規者不理會警告而再犯，執行委員會及滾球事務委員將有權暫停該名會員/球員於指定期內不能使用本會的草地滾球場。

A handwritten signature in black ink, appearing to be '彭柱林'.

滾球事務委員
彭柱林謹啟
2017 年 6 月 26 日